
Protokół Nr XLVII

z sesji Rady Miejskiej w Staszowie, która odbyła się w dniu  30 czerwca 2021 roku w zdalnym

trybie  obradowania  z  wykorzystaniem  środków  porozumiewania  się  na  odległość  (przy

wykorzystywaniu środków komunikacji elektronicznej).

W sesji wzięło udział 20 radnych na ogólną liczbę 21 radnych.

Radni nieobecni: Pan Jacek Piwowarski. 

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Pani  Agnieszka  Gilbert  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji  

i Rolnictwa.

Ad. 1    

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. 

Ad. 2

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie przedstawił proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:

    a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2021 – 2035 –
projekt nr 360/21,

  b) wprowadzenia  zmian  w  budżecie  Miasta  i  Gminy  Staszów  na  2021  rok  –  projekt  
    nr 361/21,
    c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego  
    transportu zbiorowego na terenie gminy Staszów – projekt nr 385/21,

  d) wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  gruntowej  w drodze  ustnego przetargu  
nieograniczonego – projekt nr 386/21.

4. Zamknięcie sesji.

Nie zgłoszono wniosków, uwag do porządku obrad.

Rada Miejska jednomyślnie zatwierdziła porządek obrad (obecnych było 20 radnych).

Przed  przystąpieniem  do  realizacji  porządku  obrad  sesji  Przewodniczący  Rady  Ireneusz

Kwiecjasz poprosił  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszka  Kopcia  o  przedstawienie
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aktualnej  sytuacji  w  sprawie  zanieczyszczenia  wody  do  spożycia  przez  mieszkańców  miasta  

i gminy Staszów.

Burmistrz Leszek Kopeć  poinformował,  iż  w dniu 28.06.21 r.  zostały pobrane kolejne próbki

wody przez dwa niezależne laboratoria, dzisiejsze wyniki pokazały, że wszystkie ujęcia wody na

terenie  miasta  i  gminy Staszów są  ujęciami  czystymi,  jednak w jednym miejscu  próbka wody

wyszła dodatnia tj.  Szkoły Podstawowej nr 2 w Staszowie.  Poinformował,  iż na chwilę obecną

czekamy na wydanie stosownej decyzji o dopuszczonej do spożycia wody przez Stację Sanitarno –

Epidemiologiczną  w  Staszowie.  Ponadto  poinformował  o  podjętych  krokach  w  zakresie

przygotowania postępowania przetargowego i wyłonienia firmy, która wykona aktualizacje całego

systemu  wodociągów  wraz  z  projektem  modernizacji  sieci  wodociągowej.  Wyjaśnił,  iż

przygotowanie stosownej  dokumentacji  pozwoli  na podjęcie  dalszych działań  zmierzających do

kompleksowej  modernizacji  sieci  wodociągowej.  Na  zakończenie  poinformował,  iż  zostaną

wyciągnięte odpowiednie konsekwencje z zaistniałej sytuacji. 

    Ad. 3 a     

Pani Henryka Skowron -  Skarbnik Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwały

w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2021- 2035

– projekt nr 383/21. 

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę nr XLVII/385/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 b    

Pani Henryka Skowron przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie

Miasta i Gminy Staszów na 2021 rok – projekt nr 347/20.

Radni nie podjęli dalszej dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę nr XLVII/386/2021

(w załączeniu do protokołu).
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Ad. 3 c  

     Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów przedstawiła projekt uchwały   

     wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu  

     zbiorowego na terenie gminy Staszów – projekt nr 385/21.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę nr XLVII/387/2021

(w załączeniu do protokołu)

Ad. 3 d    

Pani  Agnieszka  Gilbert  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji  

i Rolnictwa zapoznała z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości

gruntowej w drodze ustnego przetargu nieograniczonego – projekt nr 386/21.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę nr XLVII/388/2021

(w załączeniu do protokołu)

Ad. 4

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie podziękował za udział

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

      Czas trwania sesji od godz: 09:40 do godz: 10:20   

          Przewodniczący 

                                                                                                                  Rady Miejskiej w Staszowie 

      Protokolant:                                                                                           ( - ) Ireneusz Kwiecjasz

      M. Janowska   
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